

	[image: ]	
[image: ]




博碩士論文 962402009 詳細資訊








  
  	以作者查詢圖書館館藏	、以作者查詢臺灣博碩士	、以作者查詢全國書目	、勘誤回報	、線上人數：16	、訪客IP：50.19.159.160


  	姓名	
      	  鄒守峻(Shou-Jyun Zou)  
		      查詢紙本館藏  	畢業系所	物理學系
	論文名稱	
      	  四維黑洞的全息描述
(Holographic Descriptions of Four-dimensional Black Holes)
      	   
	相關論文		★ 由Quintessencec和Phantom組成雙純量場的暗能量模型	★ 自引力球殼穿隧的Hawking輻射
	★ Gauss-Bonnet 重力理論中穿隧效應的霍金輻射	★ SL(4,R)理論下的漸近平直對稱轉換
	★ 外加B-場下於三維球面上之土坡弦及銳牙弦	★ 克爾-紐曼/共形場中的三點關聯函數
	★ 時空的熱力學面向	★ 萊斯納-諾德斯特洛姆黑洞下的成對產生
	★ 自旋粒子在萊斯納-諾思通黑洞的生成	★ Pseudo Spectral Method for Holographic Josephson Junction
	★ 克爾-紐曼黑洞下的成對產生	★ Holographic Josephson Junction in Various Dimensions
	★ Characteristics of Cylindrically Symmetric Spacetimes in General Relativity	★ Force Free Electrodynamics in Extremal Kerr-Newman Black Holes
	★ Schwinger Effect in Near Extremal Charged Black Holes	★ Thermodynamics of Scalar Field in Schwarzschild Black Holes



	檔案	
		   		[image: ][Endnote RIS 格式]   
		      [image: ][Bibtex 格式]     	
      [image: ][相關文章]   [image: ][文章引用]   [image: ][完整記錄]   [image: ][館藏目錄]   [image: ][檢視]  [image: ][下載]	本電子論文使用權限為同意立即開放。
	已達開放權限電子全文僅授權使用者為學術研究之目的，進行個人非營利性質之檢索、閱讀、列印。
	請遵守中華民國著作權法之相關規定，切勿任意重製、散佈、改作、轉貼、播送，以免觸法。

  
      

	摘要(中)	在這篇論文中，我們討論黑洞和共形場(CFT)之間的對應關係。根據全息原理，對應的 CFT 至少比黑洞少一個維度，就如同 AdS_D/CFT_{D-1} 的對應關係。我們分析帶電黑洞，Reissner-Nordstrom（RN）和 Kerr-Newman（KN）的情形。我們知道近視界極端 Kerr 黑洞會有（warped）AdS_3幾何結構，類似的結構也出現在當 RN 黑洞放到 5 維空間的近視界極端情形。對於 RN 黑洞的例子，CFT_2的對應描述預計也有電荷參數。我們詳細探討這類形的對應。此外，我們的研究結果還表明，有兩個自然的對應描述 KN 黑洞各自對應旋轉和電荷參數。為確認這個現象，我們討論非極端 KN 黑洞的隱性二維共形對稱性。



	摘要(英)	In this thesis, we discuss the correspondence between black holes and conformal field theory. According to the holographic principle, the associated dual CFT should be one-dimension less than the spacetime of black hole, as the usual AdS$_D$/CFT$_{D-1}$ correspondence. We generalize the analysis for the Kerr to the charged black holes, in particular Reissner-Nordstr"{o}m (RN) and Kerr-Newman (KN). Like a (warped) AdS$_3$ geometry appearing in the near horizon of extremal Kerr, the similar structure also shows up in the RN black hole when it is uplifted into 5D. Thus a CFT$_2$ description is expected also for the charge parameter. We explore this sector of the duality in details. Moreover, our results also suggest that there are two natural dual descriptions for the KN black holes corresponding the the associated rotating and charge parameters. To confirm this prospect, we have explored the hidden 2D conformal symmetries in the generic non-extremal KN black hole.
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